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INNKALLING TIL ÅRSMØTE 

JOMFRULAND HYTTEEIERFORENING 
Lørdag 20. juli 2024 kl. 17.00 i Velhuset, Jomfruland 

SAKER TIL BEHANDLING: 

1. Velkommen, godkjenning av innkalling og dagsorden  

2. Valg av dirigent og sekretær  

3. Godkjenning av frammøtte medlemmer  

4. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen  

5. Foreningens årsmelding  

6. Foreningens regnskap i revidert stand  

7. Fastsetting av kontingent for neste år.  
Styret foreslår: Ingen endring.  Kr 300,- for vanlig medlem og kr 150 for støttemedlem  

8. Innkomne forslag: Ingen  

9. Valg av:    
9.1. Leder   
9.2 4 styremedlemmer   
9.3. 2 varamedlemmer   
9.4. 3 personer til valgkomité   
9.5. Revisor med varamann   

Etter det formelle årsmøtet vil det bli noen korte presentasjoner/hilsener knyttet til viktige 
aktører/samarbeidspartnere (Besøkssenteret, DNT Øitangen, m.fl (avventer bekreftelse fra noen)).  

Det blir også anledning til å ta opp eventuelle punkter/saker fra medlemmene.       

Styret sørger for enkel bevertning.     

For styret, juli 2024   

 

Ola Haave  
Leder 
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Referat 
 
Styreleder Ola Haave åpner møtet og ønsker alle velkomne.  
 
 
1. Godkjenning av innkalling og dagsorden  

  
Innkalling og dagsorden godkjent.  

 
 
2. Valg av dirigent og sekretær  
 

Ola Haave valgt som dirigent. 
Jon Harald Grave valgt som sekretær.  

 
 
3. Godkjenning av frammøtte medlemmer  

 
Tilstede:  
- 25 medlemmer (stemmeberettigede) 
- 8 observatører   

 
- 2 til kom i løpet av møtet 
 

4. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen  
 
Thomas Vogth-Eriksen og Einar Orre valgt som protokollunderskrivere. 

 
 

5. Foreningens årsmelding  
 
Se årsmeldingen. Ytterligere kommentarer under:  
  
- Antall medlemmer har falt siden i fjor.  

 Kommentar om det er 175 hytter, alle må ta ansvar for å rekruttere ved å spørre 
naboen over gjerdet.  

 Spørsmål om at det er ingen god informasjon på nettsiden hvordan man blir 
medlem. 
Dette må vi rydde opp i og gjøre enklere. 

- I tillegg til de vanlige sakene, har styret dette året jobbet med:  
o Norges Hytteforbund 

Foreningen er knyttet til Norges hytteforbund, gir tilgang til juridisk bistand, rådgivning 
til saker som angår oss som forening. Får tilgang til magasinet “Hytteeieren”. 

o Samarbeid med Jomfruland Vel 
Vi er veldige glade for et godt samarbeid med vellet.  

- Kommentar om at styret jobber bra med vellet og fastboende. 
o Besøkssenteret til Jomfruland Nasjonalpark 

Jomfruland Hytteeierforening har fulgt prosessen til etablering av besøkssenteret.   
o Jomfrulandsbrosjyre 
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Jomfruland Hytteeierforening har bidratt med 5000 NOK til ny brosjyre.  
 Kommentar om at brosjyren bør trykkes opp i et opplag som varer hele året. På 

våren er det tomt for brosjyrer, kanskje ha et sentralt lager som etterfyller 
brosjyrer gjennom hele året. Brosjyren må også oppdateres. Anne på sjarm 
oppdaterer. 

o Filmprosjektet om kulturlandskapet 
Fin og informativ film som er tilgjengelig på nettsidene til Jomfruland Nasjonalpark.  

o Rusken 
Ble avholdt sammen med Jomfruland Vel den 18. mai. Holdes ofte på pinseaften og 
denne gangen etter et annet møte på Velhuset. Sosialt med pizza og god drikke på 
Okidok etterpå. 

 Spørsmål hvorfor denne dagen var valgt.  
Dagen ble valgt pga pinsaften er hendig i forhold til å rydde på første langhelg 
som er kristihimmelfart. Uheldig at det var dagen etter 17. mai. Må også 
koordineres med vellet og Jon Ellegård som kjører lastebilen.  

 Kommentar med honnør til Rusken. 
o Jomfrulandsbildet 

Fortsatt eksemplarer igjen. Det koster 500 NOK per bilde. Selges på Besøkssenteret ved 
fyret. 20% provisjon til besøkssenteret. Har solgt ett i år, henger et eksemplar på fergen 
Kragerø og originalen henger på kafeen på besøkssenteret. 

o Ferdselsforbudet i sjøfuglreservatene 
Forlengelsen vil tre i kraft fra 2025. 

o Gratisferge 
Hadde et leserinnlegg. Det er ikke bærekraftig at alle skal kunne ta bilen kostnadsfritt til 
Jomfruland. Tilskuddet til gratisferge er begrenset og underfinansiert, gratisferge vil slå 
hardt tilbake på oss selv med begrenset tilbud.  

o Jomfruland Nasjonalpark 
Grunneierrepresentasjon i Nasjonalparkstyret ble besluttet fjernet av miljødirektoratet. 
Nå er det politikere som sitter i nasjonalparkstyret. Jomfruland hytteeierforening er 
representert i Rådgivende utvalg ved Cathrine Bang og Erling Krogh, som skal gi 
innspill til nasjonalparkstyret. 

o Ny forvaltningsplan for UKL 
JHF har ikke sendt inn noe formelt i høringen, men har vært involvert i prosessen og 
deltatt på møter. 

o Førstehjelpskurs og hjertestarter 
JHF har kjøpt inn to hjertestartere, litt info om plasseringen, funksjon av skap og 
register. Skal kurse akutthjelpere på øya. 

- Kommentar om at det er bra med hjertestartere. 
o Felles informasjon til alle på øya 

Per i dag er det ingen god informasjonskanal til alle brukere på øya. Vi har 
facebooksiden «jomfruland.net» og nettsiden vår. Ønsker å få til bedre 
informasjonsflyt. 

 Spørsmål om at google maps er ikke oppdatert, veier og stier sender turister til 
lite turistvennlige steder. 
Styret bruker sine kontakter til å få oppdatert google maps. 

 Kommentar at det er bra med en bedre kommunikasjonskanal. 
o Økonomi 

Noen nøkkeltall ble presentert. Et lite underskudd i 2023, men god egenkapital. 
 

Årsmeldingen er godkjent 
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6. Foreningens regnskap i revidert stand  

Se årsregnskap.   
Anna Christensen har ansvar for økonomien i styret. I 2023 gikk foreningen litt i minus, men har 
god egenkapital. Revisor var ikke tilstede, men revisjonsberetning for 2023 ble presentert på 
storskjerm for hele årsmøtet.  
 
Regnskapet er godkjent. 

 
 
7. Fastsetting av kontingent for neste år. Styret foreslår: Ingen endring. kr 300,- 

for vanlig medlem og kr 150 for støttemedlem  
 
Styrets forslag til kontingent er vedtatt.  
 
 

8. Innkomne forslag: Ingen innkomne forslag  
 
 

9. Valg av:  
Valgkomiteen består av Petter Lodden, Erling Krogh og Thomas Berg. Valgkomiteen ligger til 
grunn at medlemmene er fornøyde med det sittende styret.  
 
Petter Lodden redegjør for valgkomiteens innstilling. Valgkomiteens leder oppfordrer 
medlemmene til å sende inn forslag til styremedlemmer. 
 
Petter Lodden forklarte at det ikke var noen krav om vara for revisor, dermed er det foreslått ingen 
valg av ny vara for revisor. 
 
Det ble ikke benket noen kandidater for leder, styremedlemmer, varamedlemmer eller revisor. 
Valgkomiteens forslag ble enstemmig valgt.  
Det ble ikke benket noen kandidater for valgkomite. Styrets forslag ble enstemmig valgt.  

 
9.1.  Leder 

Ola Haave (gjenvalg) - valgt  
9.2.  4 styremedlemmer  

Christoffer Haarbye (gjenvalg) - valgt 
Jon Harald Grave (gjenvalg) - valgt 
Anna Christensen (gjenvalg) - valgt 
Nikolai Berg (gjenvalg) - valgt 

9.3.  2 varamedlemmer  
Linn Fossum Havnelid (gjenvalg) - valgt 
Eiril Linge (ny) - valgt 

9.4.  3 personer til valgkomité  
Petter Lodden (gjenvalg) - valgt 
Erling Krogh (gjenvalg) - valgt 
Thomas Berg (gjenvalg) - valgt 

9.5. Revisor med varamann  
John Lauring Pedersen (gjenvalg) – valgt 
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Annet 
 
Fjordbåtselskapet 
Daglig leder Georg Andreas Steintveit var tilstedet. Han holdt en presentasjon om fjordbåtselskapet og 
svarte på spørsmål fra salen.  

- Selskapsform blir sannsynligvis endret til et fylkesforetak. 
- Kragerø fjordbåtselskap frakter: 

o 63 000 kjøretøy i året 
o 224 000 kjøretøy i året. 

- Hurtigbåten Jomfruland blir levert i september 2024. 
o Koster 35mNOK. 
o Topphastighet 19.0 knop 
o Kapasitet 60 passasjerer (pga skolebarn) 
o God plass til sykler (ca 10) 
o Mulighet til å kjøre til Langesund 
o Planlagt å bruke vanlig tilkomst på kai i baugen. 

- Presenterte også nye Jesper, som er planlagt som en elektrisk ferge som skal ta over som 
hovedferge etter Kragerø. Kragerø skal beholdes, sammen med Naus og Jesper. Nye Jesper er 
ikke bestilt pga manglende finansiering. Må bygge om fergekaier for elektrisk drift. 

- Gratisferge er en utfordring pga underfinansiering. Fylkesvedtaket nå er at det skal være gratis 
for fastboende på øyene fra til å dekke opp underfinansieringen i hvert budsjettår. Vil bli gratis 
når dette er dekket, trolig sent på høsten.  

 
Jomfruland vel 
 
Ola hilser fra Ruth, leder i vellet. Hun hadde ikke anledning til å komme, men takker for det gode 
samarbeidet. 
 
DNT Øitangen 
 
Ola hilser fra Laila Hjellvoll, daglig leder ved DNT Øitangen. Hun hadde ikke andledning til å 
komme, men takker for det gode samarbeidet DNT har med JHF og ser frem til å bli kjent med oss. 
Minner også om den gode kapasiteten gjennom hele året ved DNT Øitangen for ekstra sengeplasser 
eller selskapeligheter. 
 
Nasjonalparkforvalter 
 
Ola hilser fra Eirik Johansen Dobbedal som er den nye nasjonalparkforvalteren. Han hadde ikke 
anledning til å komme. 
 
Besøkssenter Nasjonalparken 
Thomas Voght-Eriksen, styreleder, forteller om besøkssenteret.  
 
Han fortalte om historien til etableringen av besøkssenteret. Kommunen hadde leieavtale med 
kystverket om bruk av fyrmesterboligen. Dette åpnet opp for å etablere et besøkssenter som var 
sentralt plassert, noe som også utløste en ny autorisasjon for 5 år for besøkssenter. Autorisasjon gir et 
årlig grunnfinansiering over statsbudsjettet. Kragerø kommune har bidratt med 1,5 mNOK og 
Telemark fylke har bidratt med 1 mNOK. 
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Ny daglig leder ble utlyst, 20 søkere, Ruth Ellegård takket ja til stillingen etter en grundig 
ansettelsesprosess. De ønsker å få til en permanent stilling som naturveileder. Therese Brendelandet er 
naturveileder i dag, og har et fint opplegg for skoleklasser. Hun reiser også mye rundt på skoler og 
forteller om nasjonalparken. 98% av nasjonalparken er under vann. 
 
Åpningen var 29. juni 2024, etter 250 dugnadstimer og innvesteringer. Fyrmesterboligen er fredet som 
gir en del utfordringer.  
 
Besøk gjerne kafeen i fyrmesterhagen. Det er satt opp volleyballnett der nå. 
 
Videre ønsker man å få etablert en natursti, samt å utvide utstillingen. Erling Krogh fra UKL og 
nasjonalparkforvalteren sitter som observatører i styret. 
 
Spørsmål:  

- Hva er hovedmålgruppen for aktiviteten til aktiviteten ved besøkssenteret? 
Skoleklasser 

- Hvor skal naturstien legges? 
Det må utredes, kan ikke gi et godt svar i dag. En balanse mellom innhold og nærområdet må 
bli vurdert for å hensynta totaliteten. Naturstien må lede til flere steder. 

- En applaus for Therese Brendeland for arbeidet hun har gjort. 
 
Rådgivende utvalg for nasjonalparken 
 
Cathrine Bang ville informere om at hun sitter der pga av JHF. Nasjonalparken er først og fremst vern 
og formidling av nasjonalparken.  
 
Dugnad kulturlandskap 
 
Dugnaden blir 22. juli 2024 kl. 12.  
Oppmøte ved feristen. Det skal legges flis på midtstien. Ta med spade, spett og trillebår. Arne Olav 
kommer med flis. Det blir servert pizza underveis. Varer i 2 – 3 timer. 
 
Brunsnegler 
 
Dugnad i felleskap mot brunsneglen nord på øya. Alle må bidra og det hjelper. 


